
Meny 

Högläsning av lättlästa böcker 
 speciellt för dig

Förrätt  
Humor	 		          5 MIN 

 

Vill du lyssna på något roligt 
och få dig ett gott skratt? 
Vår högläsare ringer dig och 
läser högt!	

Huvudrätt 

 
Spänning				   5 MIN 

 

Om du vågar kan du boka en  
högläsning av något riktigt 
läskigt och spännande...

Öppet
7-11 Mars kl. 11-13

Dessert 
 
Kärlek	 		         5 MIN 

 

Lyssna på högläsning ur en 
bok som handlar om romantik, 
hjärtesorg eller längtan.  
		

7-13
MARS

med Studieförbunden 
och biblioteken i Kronoberg

Du blir uppringd av en av våra 

högläsare på din bokade tid. 

Boka online, 
på telefon 073-9610242
eller maila
emilia.nordgren@sv.se  


